
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 54 van het reglement van orde voor de 
vergadering van Provinciale Staten.
Datum: 13-06-2022
Onderwerp: Kaalslag bij Waterbus 

Aan de voorzitter van het college van Gedeputeerde Staten,

Toelichting:
Reizigers, raden en wethouders in de Drechtsteden trekken aan de bel in het AD, het aantal 
afvaarten van de waterbus wordt op verschillende plekken met 50 tot 75% verminderd.1 Een 
kwartiersdienst op het traject Zwijndrecht-Dordrecht is bijvoorbeeld ineens nog maar een één 
keer in het uur dienst. Dit terwijl hier duidelijke afspraken over waren met de exploitant én dit
ook vanuit de exploitant een duidelijk punt was bij de aanvang van de concessie. 

Vragen: 
1. Is GS op de hoogte van de keldering van het aantal afvaarten van de waterbus in de 

Drechtsteden? 
2. Heeft GS toestemming gegeven voor deze keldering, zo ja met welke reden?
3. Welke rol spelen wij als concessieverlener in deze grote verslechtering van de 

bereikbaarheid van deze regio?
4. Bent u met de SP van mening dat deze verslechtering mensen de waterbus uit kan 

jagen voor de langere termijn? Zo nee, waarom niet? 
5. Bent u met de SP van mening dat de Waterbus zo snel mogelijk weer aan haar 

volledige concessievoorwaarden moet voldoen? Zo ja, op welke termijn mogen 
inwoners dit verwachten?

Ook bij het stads- en streekvervoer hoort de SP zorgwekkende berichten over busdiensten die 
door personeelsgebrek niet gereden worden, op een dag soms wel 5. 

6. Bent u bekend met het uitvallen van busritten door personeelstekorten bij onder andere
Qbuzz? 

7. Wat zijn de verwachtingen voor het naar behoren en volgens de concessie uitvoeren 
van de dienstregelingen in Zuid-Holland de komende maanden? 

Namens de SP-Statenfractie,
Lies van Aelst 

1 https://www.ad.nl/dordrecht/verontwaardiging-over-schrappen-kwartiersdienst-waterbus-kwalijke-
zaak~a09b54cf/?
utm_source=facebook&utm_medium=social&utm_campaign=socialsharing_web&fbclid=IwAR07ao2fh4wV6N
mTaBgg2Yy7-fbxEI57DEK3oCyJ2qabdxyhgCi08ZwltH0&referrer=http%3A%2F%2Fm.facebook.com%2F 
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https://www.ad.nl/dordrecht/verontwaardiging-over-schrappen-kwartiersdienst-waterbus-kwalijke-zaak~a09b54cf/?utm_source=facebook&utm_medium=social&utm_campaign=socialsharing_web&fbclid=IwAR07ao2fh4wV6NmTaBgg2Yy7-fbxEI57DEK3oCyJ2qabdxyhgCi08ZwltH0&referrer=http%3A%2F%2Fm.facebook.com%2F
https://www.ad.nl/dordrecht/verontwaardiging-over-schrappen-kwartiersdienst-waterbus-kwalijke-zaak~a09b54cf/?utm_source=facebook&utm_medium=social&utm_campaign=socialsharing_web&fbclid=IwAR07ao2fh4wV6NmTaBgg2Yy7-fbxEI57DEK3oCyJ2qabdxyhgCi08ZwltH0&referrer=http%3A%2F%2Fm.facebook.com%2F

